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Vergaderlokalen Vlaamse overheid  -  Terbeschikkingstelling aan verenigingen

In het verleden deden verenigingen voor een vergadering vaak een beroep op achter- en 
bovenzaaltjes van lokale cafés. Dergelijke gelegenheden verdwijnen echter uit het 
straatbeeld. Veel lokale besturen stellen daarom hun infrastructuur (gemeentehuis, 
dienstencentra enzovoort) open voor het plaatselijke verenigingsleven. 

Ook de Vlaamse overheid beschikt over vergaderaccommodatie die na de kantooruren leeg 
staat, bijvoorbeeld in de Vlaamse administratieve centra (VAC’s). Het lijkt logisch dat 
infrastructuur optimaal benut wordt, zeker wanneer het om overheidsgebouwen en dus 
gemeengoed gaat.

Kan de vergaderinfrastructuur van de Vlaamse overheid ook gebruikt worden door het 
verenigingsleven? Zo niet, waarom niet? En kan het dan in de toekomst wel mogelijk 
worden?



BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 176 van 21 februari 2020
van JEREMIE VANEECKHOUT

Het antwoord op deze vraag behoort tot de bevoegdheid van de heer Jan Jambon, minister-
president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Buitenlandse Zaken, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management.


